

## DRINKING WATER TANK FRESHENER

## ASSAINISSEUR DE RESERVOIR D'EAU POTABLE

**DRINK FRESH!  
BUVEZ FRAIS!**

BOSS products are used in several countries as an environmental alternative of choice in the water treatment.

### DIRECTION FOR USE:

- 1- First rinse and completely flush the fresh water tank to eliminate all kind of residues (old water, anti-freeze, etc...).
- 2- When empty, close the valve and fill the tank to ¼ of total capacity.
- 3- Pour 30 ml (1 oz) of the product into the tank for each 90 liters (20 gal) of tank capacity.
- 4- Complete filling the tank and let it sit for a minimum of 30 mins.
- 5- Flush the tank and fill it with fresh water before flushing again.
- 6- Repeat if necessary.

**LIMITED WARRANTY:** The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only.

**STORAGE:** KEEP FROM FREEZING

Les produits BOSS sont utilisés dans plusieurs pays comme alternative environnementale de choix dans le traitement de l'eau.

### MODE D'EMPLOI:

- 1- Rincer et vider complètement le réservoir d'eau propre pour éliminer tous types de résidus (vieille eau, anti-gel, etc...).
- 2- Lorsque vide, fermer la valve et remplir le réservoir au ¼ de sa capacité totale.
- 3- Verser 30 ml (1 oz) du produit dans le réservoir pour chaque 90 litres (20 gal) de capacité du réservoir.
- 4- Finir de remplir le réservoir à sa pleine capacité et laisser agir pendant un minimum de 30 min.
- 5- Vidanger le réservoir complètement et remplir avec de l'eau fraîche avant de vidanger de nouveau.
- 6- Répéter si nécessaire.

**GARANTIE LIMITÉE:** Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

MAY IRRITATE EYES, MAY IRRITATE SKIN. Do not get in eyes. Do not get on skin or clothing. Keep out of reach of children. FIRST AID TREATMENT Contains: Sodium hypochlorite If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes, rinse with water for 20 minutes. If on skin, rinse well with water.

PEUT IRRITER LES YEUX, PEUT IRRITER LA PEAU. Éviter tout contact avec les yeux. Éviter tout contact avec la peau ou les vêtements. Tenir hors de la portée des enfants. PREMIERS SOINS: Contient: Hypochlorite de sodium. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant 20 minutes. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau.



1760

UPC: 6 28452 01760 7